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Schriftelijke vragen 
 
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester. 
 
Fractie: PVV Twenterand 
 
Onderwerp: In de media wordt gesteld dat de burgemeester van de gemeente 
Twenterand niet een evenementenvergunning voor de vrijdagavond wil 
verlenen t.b.v. het evenement Forest Hill Festival 2024. Dit terwijl in 2023 wel 
een vergunning voor de vrijdag- en zaterdagavond is verleend en de 
organisatie de inkomsten van een 2e avond nodig heeft om de exploitatie van 
het evenementen rond te krijgen.   
De heer Ahrens (PVV)  heeft hierover vragen gesteld.  
 
Datum: 22 december 2023 
 
Beantwoording: schriftelijk 
 
 
 
Vraag 1: 
Was de gemeente bij de vergunningsaanvraag voor de vrijdag op de hoogte van de 
financiële problemen van de organisatie? 
 
 
Er is geen aanvraag voor een evenementenvergunning ingediend door 
Stichting Forest Hill Festival voor 2024. De financiële positie van de organisatie 
is dan ook niet besproken, aangezien er geen contact is geweest. 
 
 
Vraag 2: 
Waarom kon de gemeente bij de vorige editie van het festival wel een vergunning 
verlenen voor de vrijdagavond, terwijl dit nu volgens de gemeente niet meer in het 
bestemmingsplan past? 
 
 
Het vigerend bestemmingsplan geeft het volgende aan v.w.b. evenementen: 
 
.... 
34.2 Evenementen 
Onder een gebruik in strijd met het bestemmingsplan wordt niet verstaan: 
het gebruiken en/of laten gebruiken van gronden of bouwwerken ten behoeve 
van evenementen, festiviteiten en/of manifestaties met een maximum van drie 
keer per kalenderjaar en een duur van ten hoogste tien dagen per evenement, 
festiviteit en /of manifestatie, het opbouwen en afbreken van voorzieningen ten 
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behoeve van het evenement, de festiviteit en/of de manifestatie hieronder 
begrepen. Voor paasvuren geldt dat drie maanden voorafgaand aan het 
ontsteken van het paasvuur benut kunnen worden voor de opbouw. 
.... 
 
De locatie wordt niet 3 x per jaar ingezet voor evenementen en daarmee is er 
geen belemmering voor een eventuele 2e festivalavond.  
 
 
 
Vraag 3: 
Ziet de gemeente mogelijkheid om samen met de organisatie alsnog te bekijken hoe 
de gemeente kan  
ondersteunen in het doorgang laten vinden van dit evenement? 
 
Wij zijn van mening dat we als gemeente zuinig moeten zijn op organisaties die dit 
soort evenementen organiseren en deze waar mogelijk moeten ondersteunen. Door 
middel van deze vragen hopen wij dan  
ook duidelijk te krijgen of de gemeente zich 100% heeft ingezet om de organisatie te 
helpen dit evenement doorgang te laten vinden. 
 
 
 
Vanzelfsprekend wil vergunningverlening APV en Bijzondere Wetten met het 
bestuur van Stichting Forest Hill Festival in gesprek om te kijken naar de 
mogelijkheden van het evenement Forest Hill in 2024. De stichting heeft hiertoe 
geen verzoek gedaan en heeft ook nog geen aanvraag ingediend.  
 
Daarbij moet wel gesteld worden dat vergunningverlening gaat over de van 
toepassing zijnde regelgeving die met name gericht is op de openbare orde en 
veiligheid. Indien men wil kijken of de gemeente Twenterand de organisatie 
financieel kan ondersteunen zal een collega van subsidieverstrekking moeten 
aanhaken.    
 
 


